

Qatar Financial Centre



مركز قطر للمال

Licence

ترخيص

Document ID: 75576

In accordance with QFC Law No. (7) of the Year 2005 and the Regulations made pursuant thereof, the Qatar Financial Center Authority hereby grants a licence to

Chinese Business Council in Qatar LLC(G)

QFC Number 01376

to carry on the following activities:

The activities of Professional Services in respect of Business Council Activities which include but are not limited to, providing a forum for members to network, share information, facilitate and promote the interests of its stakeholders.

in or from the Qatar Financial Centre subject to the following conditions and restrictions:

- **Chinese Business Council in Qatar LLC(G) is not permitted to collect, receive or donate funds except with the prior approval of the Regulatory Authority for Charitable**

وفقاً لأحكام القانون رقم (٧) لسنة ٢٠٠٥ بإصدار قانون مركز قطر للمال والأنظمة الصادرة بموجبه، تُرخص هيئة مركز قطر للمال

لمجلس الأعمال الصيني في قطر
ذ.م.م(ض)
رقم الترخيص ١٣٧٦ .

لمزاولة الأنشطة المذكورة أدناه:
تقديم الخدمات المهنية المتعلقة بأنشطة مجالس الأعمال والتي تشمل على سبيل المثال لا الحصر، توفير منتدى للأعضاء للتواصل، وتبادل المعلومات وتسهيل وتعزيز مصالح الجهات المعنية.

في أو من خلال مركز قطر للمال وفقاً للشروط والقيود والمتطلبات التالية:

- لا يُسمح لمجلس الأعمال الصيني في قطر ذ.م.م(ض) بجمع أو استلام أو التبرع بالأموال إلا بعد الحصول على موافقة مسبقة من هيئة تنظيم الأعمال الخيرية فقط ضمن الغاية

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية
Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre

يُمثل هذا الترخيص محرراً رسمياً موقعاً رقمياً

This licence is a digitally-signed official document

Qatar Financial Centre



مركز قطر للمال

Licence

ترخيص

Document ID: 75576

Activities (RACA) and only then for the purposes, period, and in accordance with any other terms specified in any approval granted by RACA.

والفترة الزمنية المحددة ووفقاً لأي شروط أخرى محددة في الموافقة الممنوحة من هيئة تنظيم الأعمال الخيرية.

Issued at the Qatar Financial Centre, Doha, on:

أصدر في مركز قطر للمال، الدوحة، بتاريخ:

12 October 2021

١٢ أكتوبر ٢٠٢١

Expiry date of Licence

تاريخ انتهاء الترخيص

31 January 2022

٣١ يناير ٢٠٢٢

This licence supersedes and replaces any previous licence issued to **Chinese Business Council in Qatar LLC(G)** (if any).

هذا الترخيص يحل محل ويلغي أي ترخيص سابق صادر لـ **مجلس الأعمال الصيني في قطر ذ.م.م(ض)** (إن وجد).

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية
Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre

يُمثل هذا الترخيص محرراً رسمياً موقعاً رقمياً

This licence is a digitally-signed official document